

Title (en)
Rail guard.

Title (de)
Schienenräumer.

Title (fr)
Chasse-pierres.

Publication
EP 0607723 A1 19940727 (FR)

Application
EP 93403165 A 19931224

Priority
FR 9215832 A 19921229

Abstract (en)

The invention relates to a rail guard comprising, for each of the front wheels of a vehicle on rails, an elongate support (2), a first end of which is rendered integral with the front axle of the vehicle by fastening means, and an impact component (4) placed in front of the wheel (13) and close to the rail, the impact component being fastened to an energy-absorption device (3) fastened to the second end of the elongate support, characterised in that the elongate support is produced from a composite material, the energy-absorption device (3) being located on the support (2) so as to offset the centre of gravity of the rail guard (1) with respect to the vertical plane passing through the rail. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un chasse-pierres comprenant, pour chacune des roues avant d'un véhicule sur rail, un support allongé (2) dont une première extrémité est rendue solidaire de l'essieu avant du véhicule par des moyens de fixation, et une pièce d'impact (4) placée devant la roue (13) et à proximité du rail, la pièce d'impact étant fixée à un dispositif d'absorption d'énergie (3) fixé à la seconde extrémité du support allongé, caractérisé en ce que le support allongé est réalisé en matériau composite, le dispositif d'absorption d'énergie (3) étant disposé sur le support (2) de manière à décaler le centre de gravité du chasse-pierres (1) par rapport au plan vertical passant par le rail. <IMAGE>

IPC 1-7

B61F 19/06

IPC 8 full level

B61F 19/02 (2006.01); **B61F 19/06** (2006.01)

CPC (source: EP KR)

B61F 19/00 (2013.01 - KR); **B61F 19/06** (2013.01 - EP)

Citation (search report)

- [A] DE 1605830 A1 19710805 - HUEBNER KG KURT
- [A] FR 829507 A 19380629 - ANCIENS ETABLISSEMENTS BILLARD

Cited by

AT518036A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

FR 2699878 A1 19940701; FR 2699878 B1 19950210; AU 5273593 A 19940714; BR 9305273 A 19940705; CA 2112436 A1 19940630; CN 1094681 A 19941109; EP 0607723 A1 19940727; JP H06227393 A 19940816; KR 940014042 A 19940716; NO 934820 D0 19931227; NO 934820 L 19940630

DOCDB simple family (application)

FR 9215832 A 19921229; AU 5273593 A 19931224; BR 9305273 A 19931228; CA 2112436 A 19931224; CN 93121087 A 19931224; EP 93403165 A 19931224; JP 31688893 A 19931216; KR 930030119 A 19931228; NO 934820 A 19931227